

حملة تأمين المنازل من جي أي جي (الخليج) - الشروط والأحكام

الفترة 01 أغسطس 2024 الى 31 ديسمبر 2024 (كلا اليومين شاملة)

<ul style="list-style-type: none"> مجموعة الخليج للتأمين (الخليج) ("نحن" أو "مجموعة الخليج للتأمين" أو "مجموعة الخليج للتأمين (الخليج)") نقدم هذه الحملة لعملاء بنك HSBC الشرق الأوسط المحدود "HSBC" الذين يشتررون وثيقة جديدة للتأمين على المنازل من مجموعة الخليج للتأمين (الخليج) خلال فترة الحملة ("الحملة") فترة الحملة من 01 أغسطس 2024 الى 31 ديسمبر 2024- شامل كلا اليومين ("فترة الحملة"). هذه الحملة صالحة فقط خلال فترة الحملة وتخضع لهذه الشروط والأحكام ("شروط وأحكام الحملة"). تنطبق شروط وأحكام الحملة عليك بقدر ما تسمح به القوانين واللوائح ، لذا يرجى قراءتها بعناية 	<p>متى تنطبق هذه الشروط والأحكام؟</p>
<ul style="list-style-type: none"> الحملة متاحة لعملاء HSBC الذين اشترروا وثيقة تأمين جي أي جي (الخليج) هوم كومفورت جديدة خلال فترة الحملة هذه الحملة مفتوحة للمواطنين والمقيمين في دولة الإمارات العربية المتحدة الحملة تنطبق للوثائق الجديدة فقط (عملاء البنك الجدد والعملاء الحاليين الذين يختارون التأمين على المنازل الجديدة يعتبرون عملاء جدد لـ جي أي جي (الخليج)). 	<p>من هو المؤهل للمشاركة في الحملة؟</p>
<ul style="list-style-type: none"> عملاء HSBC المستحقين هم الذين يشترى وثيقة جي أي جي (الخليج) للمنازل التي ستأهلهم خلال مدة الحملة سيحصلون على خصم يصل إلى 5% على إجمالي القسط التأمين المدفوع لوثيقة جي أي جي (الخليج) هوم كومفورت الخاصة بك على النحو الذي يحدده فريق الاكتتاب من جي أي جي (الخليج). سوف تتلقى أيضا على قسيمة * 50 درهم (YOUGotaGift) * صلاحية القسيمة لمدة 12 شهرا من تاريخ الإصدار 	<p>ما هو العرض؟</p>
<ul style="list-style-type: none"> جميع تسعيرات ووثائق جي أي جي (الخليج) هوم كومفورت صالحة لمدة 30 يوما من تاريخ الإصدار. يتأهل العملاء للحصول على العرض طالما يتم تلبية شروط وأحكام الحملة. لا يوجد بديل نقدي للعرض 	<p>هل هناك استثناءات او شروط؟</p>
<ul style="list-style-type: none"> سيتم تطبيق القسيمة و الخصم على إجمالي القسط كما وعندما تقوم بشراء وثيقة جي أي جي (الخليج) هوم كومفورت (سوف تكون خاضع للوفاء بهذه الشروط والأحكام الحملة). 	<p>متى ستحصل على العرض؟</p>
<ul style="list-style-type: none"> تطبق شروط وأحكام هذه الحملة في الإمارات العربية المتحدة. قراراتنا في جميع الأمور المتعلقة بالحملة ستكون نهائية وحاسمة. يجب استيفاء كل من الشروط والأحكام المنصوص عليها في "شروط وأحكام الحملة". 	<p>ماذا تريد أن تعرف أيضا عن الحملة؟</p>

GIG Gulf Home Insurance Campaign for HSBC Customers - Terms and Conditions

Campaign Period: 01st August 2024 to 31st December 2024 (both days inclusive)

When do these terms and conditions apply?	<ul style="list-style-type: none"> Gulf Insurance Group (Gulf) B.S.C. (c) (“we” or “us” or “GIG” or “GIG Gulf”) offers this Campaign to HSBC Bank Middle East Limited (“HSBC”) customers who purchase a new GIG Gulf Home Insurance Policy during the Campaign Period (the “Campaign”). The campaign period is from 01st August 2024 to 31st December 2024 – both days inclusive (the “Campaign Period”). This Campaign is only valid during the Campaign Period and shall be governed by these terms and conditions (the “Campaign Terms and Conditions”). These Campaign Terms and Conditions apply to you so far as law and regulation permit so please read them carefully.
Who is eligible to participate in the Campaign?	<ul style="list-style-type: none"> The Campaign is open to HSBC customers who purchase a new GIG Gulf Home Comfort Insurance Policy during the Campaign Period. This Campaign is open to UAE nationals and UAE residents. Campaign applies to new policies only (new bank customers and existing customers who opt to insure new properties are considered as new customer for GIG Gulf).
What is the offer?	<ul style="list-style-type: none"> Eligible HSBC customers who purchase a qualifying GIG Gulf Home Insurance Policy during the Campaign Period will receive a discount of up to 5% on the total premium paid for your GIG Gulf Home Comfort Policy as determined by the underwriting team from GIG Gulf. You will also receive a voucher *of AED 50 (YOUGotGift) <p>* Voucher validity is for 12 months from the date of issuance.</p>
Are there any exclusions or conditions?	<ul style="list-style-type: none"> All GIG Gulf Home Comfort Policy quotes are valid for 30 days from the date of issuance. Customers qualify for the offer as long as the Campaign Terms and Conditions are met. There is no cash substitute for the Offer.
When will you get the Offer?	<ul style="list-style-type: none"> The Voucher and discount on the total premium will be applicable as and when you purchase the GIG Gulf Home Comfort Policy (subject to fulfilling these Campaign Terms and Conditions).
What else do you need to know about the Campaign?	<ul style="list-style-type: none"> These Campaign Terms and Conditions apply in the UAE. Our decisions on all matters relating to the Campaign shall be final and conclusive. Each of the terms and conditions set out in these Campaign Terms and Conditions needs to be met.